

REPUBLIC OF CAMEROON
Peace – Work – Fatherland

NORTH-WEST REGION

FUNDONG SUB DIVISION

FUNDONG COUNCIL

FUNDONG COUNCIL INTERNAL TENDERS' BOARD



REPUBLIQUE DU CAMEROUN
Paix – Travail – Patrie

REGION DU NORD-OUEST

ARRONDISSEMENT DE FUNDONG

COMMUNE DE FUNDONG

COMMISSION INTERNE DE PASSATION DES
MARCHES DE LA COMMUNE DE FUNDONG

TENDER NOTICE

**06 / OPEN NATIONAL INVITATION TO TENDER BY EMERGENCY PROCEDURE N°
/ONIT/MINDDEVEL/FC/FCITB/2025 OF 13 / 02 / 2025 FOR THE CONSTRUCTION OF
FUNDONG AMUSEMENT PARK
IN FUNDONG MUNICIPALITY, BOYO DIVISION, NORTH WEST REGION.**

Subject of the invitation to tender: Within the framework of 2025 Investment Budget and following an allocation from the Ministry of MINTOUL, the Mayor FUNDONG Council hereby launches an OPEN NATIONAL INVITATION TO TENDER FOR THE **CONSTRUCTION OF FUNDONG AMUSEMENT PARK** IN FUNDONG MUNICIPALITY, BOYO DIVISION, NORTH WEST REGION.

1. Nature of work:

Works to be done for the solar electrification project consist of the following:

- Preliminary works
- Earth works
- Construction works
- Hangar
- Supply and installation of equipment
- Electrical works
- Plumbing works
- Embellishment works

2. Execution deadline

The maximum deadline provided by the Contracting Authority for the execution of the works forming the subject of this invitation to tender is three **(03) calendar months**

3. Estimated cost

The estimated cost after preliminary studies is **40 000 000 (Forty million) CFA Francs**.

4. Participation and origin

Participation to this invitation to tender is opened to Cameroonian enterprises that are in compliance with the fiscal laws.

5. Financing

Works which form the subject of this invitation to tender shall be financed by the Public Investment Budget BIP MINTOUL 2025.

6. Bid bond

Each bidder must include in his administrative documents, a bid bond issued by a first-rate banking establishment approved by the Ministry in charge of finance and whose list is found in document No. 12 of the Tender File, of an amount of **20,000 (Eight hundred thousand) CFA Francs**, valid for thirty (30) days beyond the date of validity of bids. As per article 90 (9) of the Public contract Code (Decree No. 2018/366 OF 20 June 2018), certified cheques or bank cheques are acceptable in the place of bid bond.

1. General presentation of the tender files;
2. Financial capacity;
3. References of the company in similar achievements;
4. Quality of the personnel;
5. Technical organization of the works;
6. Safety measures on the site;
7. Logistics;
8. Attestation and report of site visit;
9. Special Technical Clauses initialed in all the pages;
10. Special Administrative Clauses completed and initialed in all the pages.

These essential criteria are subject to lower limits, the details of which are spelled out in the Special Regulations of the invitation to tender

13. Award

This evaluation will be done in a purely a purely binary method with a positive (**yes**) or negative (**no**) with an acceptable minimum of **70%** of the essential criteria taken into account.

The contract will be awarded to the bidder who would have proposed the offer with the lowest amount, in conformity with the regulations of the Tender Documents and having satisfied to **100%** of the eliminatory criteria and at least **70%** of the essential criteria.

14. Validity of bids

Bidders will remain committed to their offers for sixty (60) days from the deadline set for the submission of tenders.

15. 1Complementary information

Complementary technical information may be obtained during working hours at the Technical Service of the FUNDONG Council Telephone N° (237) 677 75 55 10.

Done at Fundong on the, 13/02/2025

(Contracting Authority)

THE MAYOR FUNDONG COUNCIL



Denis Awoh Ndang

Copies:

- MINMAP
- ARMP
- DD MINTOURL BOYO
- DD MINDHU BOYO
- Contracting Entity
- Chairperson of TB
- Notice Boards

REPUBLIC OF CAMEROON
Peace – Work – Fatherland

NORTH-WEST REGION

FUNDONG SUB DIVISION

FUNDONG COUNCIL

FUNDONG COUNCIL INTERNAL TENDERS' BOARD



REPUBLIQUE DU CAMEROUN
Paix – Travail – Patrie

REGION DU NORD-OUEST

ARRONDISSEMENT DE FUNDONG

COMMUNE DE FUNDONG

COMMISSION INTERNE DE PASSATION DES
MARCHES DE LA COMMUNE DE FUNDONG

AVIS D'APPEL D'OFFRES

AVIS D'APPEL D'OFFRES NATIONAL OUVERT PAR PROCEDURE D'URGENCE N° 06 /ONIT/MINDDEVEL/FC/FCITB/2025 OF 13 / 02 /2025 POUR CONSTRUCTION DU PARC D'ATTRactions FUNDONG DANS L'ARRONDISSEMENT DE FUNDONG ; DEPARTEMENT DE LA BOYO, REGION DU NORD OUEST

1. **Objet de l'Appel d'Offres**

Dans le cadre de l'exercice budgétaire 2025, Monsieur le Maire de la commune de FUNDONG, Maître d'Ouvrage et autorité contractante lance un Appel d'Offres National Ouvert par procédure d'urgence pour les travaux POUR LE CONSTRUCTION DU PARC D'ATTRactions FUNDONG DANS L'ARRONDISSEMENT DE FUNDONG ; DEPARTEMENT DE LA BOYO, REGION DU NORD OUEST

2. **Consistance des travaux**

Les travaux comprennent notamment les travaux de ;

- Travaux Préliminaire
- Installations solaires
- Peneaux Support + Travaux civil
- Installation Electric
- Divers

3. **Délais d'exécution**

Le délai maximum prévu le Maître d'Ouvrage pour la réalisation des travaux objet du présent appel d'offres est de **trois (03) mois calendaires et court à compter de la date de notification de l'ordre de service de démarrage des travaux.**

4. **Coût prévisionnel**

Le coût prévisionnel de l'opération à l'issue des études préalables est de **Quinze millions (40 000 000) de Francs CFA.**

5. **Participation et origine**

La participation à cette consultation est ouverte aux entreprises de droit camerounais ayant une expérience avérée dans le domaine concerné et ayant réalisées des opérations similaires et qui sont en règle fiscal.

6. **Financement** Les travaux objet du présent appel d'offres sont finances par le budget de MINTOUL l'exercice 2025.

7. **Cautionnement de soumission**

Chaque soumissionnaire doit joindre à ses pièces administratives, une caution de soumission établie par une banque de premier ordre agréée par le Ministère chargé des finances et dont la liste figure dans la pièce 12 du DAO, d'un montant de **Trois Cent quarante milles (800 000) FCFA** et valable pendant trente (30) jours au-delà de la date de validité des offres. Conformément à article 90 (9) du code des Marchés Publics (Décret No. 2018/366 du 20 June 2018), des chèques certifiés et chèques-banques sont admis à la place du cautionnement de soumission.

8. **Consultation du Dossier d'Appel d'Offres**

Le Dossier d'Appel d'Offres peut être consulté et obtenu aux heures ouvrables à la Section Technique de la commune FUNDONG, Téléphone N° (237) 677 75 55 10, dès publication du présent avis.

- 2 Financial capacity;
- 3 References of the company in similar achievements;
- 4 Quality of the personnel;
- 5 Technical organization of the works;
- 6 Safety measures on the site;
- 7 Logistics;
- 8 Attestation and report of site visit;
- 9 Special Technical Clauses initialed in all the pages;
- 10 Special Administrative Clauses completed and initialed in all the pages.

Les critères essentiels sont soumis à des minima dont le détail est donné dans le Règlement Particulier de l'Appel d'Offres (RPAO).

14. Attribution

Cette évaluation se fera de manière purement binaire avec des positifs (oui) ou négatifs (non) et dont le minimum des « oui » acceptable est d'au moins 70% de l'ensemble des critères essentiels pris en compte.

Le marché sera attribué au soumissionnaire qui aura proposé l'offre le moins disant, conforme pour l'essentiel aux prescriptions du Dossier d'Appel d'Offres, ayant satisfait à 100% des critères éliminatoires et au moins 70% des critères essentiels.

15. Durée de validité des offres

Les soumissionnaires restent engagés par leur offre pendant 60 jours à partir de la date limite fixée pour la remise des offres.

16. Renseignements complémentaires

Les renseignements complémentaires d'ordre technique peuvent être obtenus auprès de la Section Technique de la commune de FUNDONG Tél. : N° (237) 677 75 55 10

Fait à FUNDONG, le 13/02/2025

(Autorité contractante)

Le Maire de la commune de FUNDONG



Denis Awoh Ndang

Copies :

- ARMP
- MINMAP BOYO
- DD MINDHU BOYO
- DD MINTOURL BOYO
- Maître d'Ouvrage
- Présidents CPM
- Affichage.